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OR-RM.0012.2.10.2022 

 

Protokół Nr 2/22 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 01 lutego 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Pan Tomasz Gordon. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego na terenie 

Gminy Koronowo. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

2. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego 

na terenie Gminy Koronowo. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Gruntami  Pani Agnieszka Szwesta 

poinformowała członków komisji, że gmina złożyła wniosek o dofinansowanie jednej linii 
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komunikacyjnej na trasie Wiskitno – Wierzchucin Królewski – Krąpiewo – Koronowo. Gmina 

otrzymała dofinansowanie i linia funkcjonowała od czerwca  2021 roku.  Na podstawie 

statystyk z funkcjonowania linii gminnej w 2021 r. na trasie Wiskitno –Koronowo 

zdecydowano o przeznaczeniu środków w wysokości 100.000,00 zł na utworzenie kolejnych 

dwóch linii gminnych z zastrzeżeniem wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego o pozyskanie środków z FRPA. 

Obecnie na BIP Gminy Koronowo ogłoszone są na rok 2022 cztery linie na trasach: 

- Koronowo – Buszkowo – Sitowiec – Łąsko Małe – Krąpiewo – Koronowo 

- Koronowo – Wierzchucin Królewski – Wilcze – Łąsko Wielkie – Byszewo - Koronowo 

- Koronowo – Gogolinek – Wtelno – Koronowo 

- Stary Jasiniec – Koronowo – Samociążek 

Obecnie na BIP Gminy Koronowo ogłoszone są na rok 2023 cztery linie na trasach: 

- Koronowo – Buszkowo – Sitowiec – Łąsko Małe – Krąpiewo – Koronowo 

- Koronowo – Wierzchucin Królewski – Wilcze – Łąsko Wielkie – Byszewo - Koronowo 

- Koronowo – Gogolinek – Wtelno – Koronowo 

- Stary Jasiniec – Koronowo – Samociążek 

Na podstawieni ogłoszeń gminnych członkowie komisji podjęli decyzję o przeznaczeniu 

środków w 2022 r. na dwie linie: 

- Koronowo -  Wtelno - Witoldowo - Gogolinek - Gogolin - Salno - Koronowo 

- Koronowo - Byszewo – Wierzchucin Królewski - Łąsko Małe - Łąsko Wielkie - Wilcze - 

Sitowiec - Osiek - Wiskitno - Wierzchucin - Byszewo – Koronowo. 

 

Radna pani Elżbieta Mojzesowicza zgłosiła następujący wniosek: 

Przedstawić zestawienie za IV kwartał 2021 r. i styczeń 2022 r. dot. wniosków 

o zawieszenie działalności gospodarczej oraz wniosków o wykreślenie wpisu z Centralnej 

Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej. 

Głosowanie za wnioskiem: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

 

 

 



3 
 

3. Sprawy bieżące komisji. 

Na posiedzenie komisji przybył Prezes GS Koronowo Pan Wiesław Gancarek. Prezes 

przedstawił sprawę zamiany gruntów przy ul. Al. Wolności i ul. Przemysłowej w Koronowie. 

Gminna Spółdzielnia oferuje 6 tys. m2 gruntów, które przylegają do gruntów gminnych. Idea 

wniosku polega na tym, że GS chciałby wykorzystać grunty użytkowane przez ZGKiM 

w Koronowie, a w zamian oferuje grunty od ul. Przemysłowej.  

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Miejskiej w Koronowie Pan Maciej Szlagowski poinformował Pana prezesa, że prezes 

ZGKiM w Koronowie jak i Burmistrz Koronowa odnieśli się negatywnie do złożonego 

wniosku.  

Członkowie komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady 

Miejskiej w Koronowie zaopiniowali wniosek negatywnie. 

Przewodnicząca rady Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk poruszyła sprawę utworzenia 

przystanku dla dzieci szkolnych w Tryszczyn Kolonia.  

 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w  związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 10.15 zamknął posiedzenie  Komisji. 

     Przewodniczący Komisji     

            /-/ Tomasz Skotnicki  

     

 

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


